Ningbo JHF Textile Co.,Ltd. Room 2303 Haoru Plaza No.468 Taikang Middle Road Yinzhou District Ningbo Zhejiang 315300 China



TESTEX AG, Swiss Textile Testing Institute
Gotthardstrasse 61
8002 Zurich
Switzerland

# Certificate OEKO-TEX® STANDARD 100

### Ningbo JHF Textile Co.,Ltd.

is granted the OEKO-TEX® STANDARD 100 certification and the right to use the trademark.

### **SCOPE**

Curtain, table cloth, table runner and cushion cover made of 100% polyester woven fabric, white, disperse yarn dyed or disperse dyed, partly laminated with TPU film, white or pigment masterbatch dyed in black, and/or with acrylic coating in yellow, partly with water repellent finishing; or made of polyester/linen woven fabric, linen color; or made of sunshade woven fabric(incl. peached fabric, microfibre fabric) in 100% polyester (incl. flame retardant polyester), or polyester mixed with recycled polyester (recycled material <20%, from post-consumer PET bottles), bleached, disperse piece-dyed, disperse printed and finished, partly produced with fibres accepted by OEKO-TEX® having flame retardant properties, coated with polyacrylic resin, dyed (in a limited range of 4 pigments);including accessories (PES sewing thread, PES printed label or PA printed label with PA coating) (produced using components partly pre-certified according to OEKO-TEX® STANDARD 100)

#### **PRODUCT CLASS**

II (products with direct contact to skin) - Annex 4

Further compliance information (REACH, SVHC, POP, GB18401 etc.) can be found on oeko-tex.com/en/faq.

The certificate is based on the test methods and requirements of the OEKO-TEX\* STANDARD 100 that were in force at the time of evaluation.



This certificate SHO25 142326 is valid until 31.07.2025.

### SUPPORTING DOCUMENTS

- ✓ Test report : SH025 244493.1
- Declaration of conformity in accordance with EN ISO 17050-1 as required by OEKO-TEX\*
- ✓ OEKO-TEX® Terms of Use (ToU)

Matz Bachmann Managing Director

Dijana Ajdinovic Ecology Team Leader

Zurich, 2024-07-22





# Certificate **OEKO-TEX® STANDARD 100**

## 宁波金恒丰纺织品有限公司

获得 OEKO-TEX® STANDARD 100 认证 及商标使用许可权

### 认证范围

窗帘,桌布,桌旗和靠垫套由100%涤纶梭织面料制成, 白色,经分散色织或分散染色,分复合白色或颜料色母粒 染色黑色的 TPU 膜,以及/或者带黄色丙烯酸涂层,部分 带防泼水处理;或由亚麻色涤纶/亚麻梭织面料制成;或由 纯涤纶(包括阻燃涤纶) 涤纶与再生涤纶混纺(再生材料 含量<20%,来自于消费后聚酯瓶片)的遮阳梭织面料(包 括磨毛布,超细纤维面料)制成,经漂白、分散染色、分 散印花和后整理,部分使用OEKO-TEX®所接受的具有阻 燃性质的纤维进行生产,含有染色(染料的适用范围仅限 于已申报的 4 支涂料)的丙烯酸树脂涂层;辅料包含(涤纶 缝纫线,涤纶印标或锦纶印标带尼龙涂层)(使用部分通过 OEKO-TEX® STANDARD 100 认证的部件生产)

### 产品级别

Ⅱ(直接接触皮肤类产品)- 附录 4

Matz Bachmann Managing Director

Dijana Ajdikovic **Ecology Team Leader** 

更多法规符合性信息(REACH, SVHC, POP, GB18401等)可在 oekotex.com/en/faq 查看。

认证基于 OEKO-TEX\* STANDARD 100 评估时生效的测试方法及要





证书 SHO25 142326 有效期至 31.07.2025.

### 支持文件

- ✓ 测试报告: SHO25 244493.1
- 符合 EN ISO 17050-1 标准的 OEKO-TEX®符合性
- OEKO-TEX®使用条款 ToU

Zurich, 2024-07-22

